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Průběžná kontrola aktuálnosti dokumentu (program rozvoje obce Březina 2015-2020) a 
souladu realizovaných rozvojových aktivit s tímto strategickým dokumentem bude prováděna 
nejméně jednou za rok.  

Str. 81. 

 

Vyhodnocení uskutečnění jednotlivých oblastí Programu  rozvoje obce Březina za rok 
2017 

  

 Na základě Programu  rozvoje obce Březina na období 2015 - 2016, který byl schválen 
zastupitelstvem obce dne 21. 12. 2015,  bylo provedeno vyhodnocení plnění za rok 2017 v 
jednotlivých oblastech i aktualizaci na rok 2018. 

 

O-1: Oprava/tvorba místních komunikací a chodníků 

 

Tato velice náročná investiční akce v celkové hodnotě 53.566.500 Kč je spolufinancována z 
fondů IROP, Jihomoravským krajem a obcí Březinou (10.495.686 Kč, většina nákladů 
financována z úvěru poskytnutého Českou spořitelnou a.s.). Generálním dodavatelem stavby 
byla na základě výběrového řízení vybrána společnost SILNICE GROUP a.s. (smlouva 
podepsána 3. srpna 2016).  

Rekonstrukce byla zahájena dne 12.9.2016 v oblasti Proseč. Další etapa, silnice druhé třídy 
Brno – Křtiny, byla zahájena v červnu 2017 a ukončení je plánováno listopad 2017. Poslední 
etapa – střed obce, bude zahájena v prosinci 2017. Předpokládaný termín ukončení celé 
rekonstrukce je 15.6.2018.  

Podrobné informace k akci jsou na stránkách obce v záložce „Rekonstrukce průtahu obcí“ 
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Projekt chodníků již hotov, k nahlédnutí na OÚ. Aktuálně ho schvaluje Policie ČR a vyjadřuje 
se SÚS JMK. Věříme, že na začátku roku 2018 bude projekt připraven k realizaci, části asi 
bude na dotace, část bez dotací. 
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Tato akce byla zahájena v oblasti Proseč na konci května 2016 a práce probíhají dosud. Nové 
osvětlení bylo v této lokalitě spuštěno v říjnu 2017. 

 



5 
 

 



6 
 

  

 

 Kabelizace NN, VO a telekomunikační sítě je aktuálně ve stádiu zahájení územního řízení, samotná realizace by 
měla být zahájena na jaře 2018, kdy se opět budou kabelizovat všechny sítě v jednom výkopu. 

 

 

Policie ČR doporučila instalaci informačních radarů, ty byla nainstalovány a většinu řidičů přimějí 
dodržovat nejvyšší povolenou rychlost. S dalšími úpravami se čekalo na dokončení jednotlivých 
etap rekonstrukce silnice. Dopravní inženýr, který byl v Březině navrhl úsekové měření radarem na 
Táborské a zrcadlo kvůli výhledu na Lhotkách. Tato opatření by musela hradit obec, radar stojí asi 
2 miliony Kč, přitom vybrané pokuty by šly do Šlapanic, ORP Březiny. Nejsou žádná lehká ani levná 
řešení.  

Název aktivity

Komentář

Odpovědnost za realizaci Zastupitelstvo obce
Koordinace realizace Habáň
Harmonogram 2017-2018

Kabelizace nízkého napětí, telekomunikační sítě a obnovav veřejného 
osvětlení – II. Etapa

Popis aktivity
Pokračování v kabelizaci v dalších částech obce. Příprava této akce byla 
zahájena v červnu 2016.

Odhadované náklady (Kč) 1,5 mil. Kč
Možné zdroje financování Rozpočet obce
Spolupracující aktéři
Priorita 
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O-2: Podpora kultury a turismu v obci – výchozí bod do Moravského krasu 

 

Rekonstrukce/dovybavení turistickými informačními panely - během zimy 2017 bude připravena 
inovovaná verze 8 Březinských zastavení včetně nového obsahu. Např. Na Nových Dvorech bude 
zastavení koncipováno jako pozvánka do Březiny. Ve spolupráci s Lesy ČR bude na jaře 2018 
instalována Pohádková stezka babky Březinky pro děti 3-7 let, umístěna bude poblíž Lhotek. Tu 
dělám s Lesy ČR já. Vápenický spolek na jaře 2018 umístí panely Vápenické stezky.  

 

O-3: Rozvoj občanské vybavenosti pro 1150-1250 obyvatel v roce 2030 
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Parkovací místa u prodejny ENAPO jsou zřízena (celkem 6 parkovacích míst) a čeká se na realizaci chodníků, kdy 
plocha bude vydlážděna. U obecního úřadu je parkoviště hotové, po dokončení revitalizace rybníka bude 
vytvořeno 8-10 míst na parkování před kostelem. 
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Úprava ohnišť v katastru obce - na jaře 2017 byly opraveny mostky a stůl u ohniště na kubšovce, 
obec zaplatila materiál, občané to udělali, já jsem to zařizovala. Tento model se mi zdá vhodný 
obecně, pokud budou někde nějací aktivní lidé s nápady, jak zvelebit své okolí, klidně bych zase za 
obec nakoupila materiál a nechala je to udělat.  
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Prostor oplocenky bude paní Čermáková dál obhospodařuje  – v jedné části pěstování zeleniny a bylinek, 
ve druhé části péče o nově ovocný založený sad. Altán byl stržen, podána žádost o dotaci na nový altán, zatím 
neúspěšné. Dotace z nadace Via - Místo, kde žijeme. 
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Dne 4. a 5. 11. 2017 bude vysázena další část Novodvorské aleje, kde si Březinské děti zasadily své jeřáby 
moravské (dívky) a břízy bělokoré (chlapci). Další výsadba bude i ve Vápenickém sadu. 

Výsadba alejí - podzim 2017 další výsadba stromů, bude jich 35, Novodvorská alej, ale také ovocné 
stromky ve Vápenickém sadu a 2 jeřáby přibydou na Vlčenci. 

 

 

 



14 
 

 

Číslo popisné již bylo přiděleno, (313) a budova je tak legalizována v katastru nemovitostí. Při kabelizaci bude 
provedeno také napojení na elektrickou energii. Aktuálně stále čekáme na vyhodnocení dotace Programu 
rozvoje venkova SZIF, kde byla žádána částka na opravu (celkové náklady cca 550tis). 
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O-4: Vybudování nového středu obce v prostoru od rybníčku po sokolovnu 

 

Stavba nového obecního úřadu s knihovnou byla zahájena v září 2016 a dokončena v září 2017.  
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 V pondělí 30.10.2017 byla  schválena Smlouva o dílo a začne rekonstrukce. Celková cena je cca 11mil. Kč bez 
DPH. Ukončení rekonstrukce v září 2018. 
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Rybník již vypuštěn. V listopadu bude vyhlášeno výběrové řízení na firmu, která provede odbahnění, 
bude realizováno přes zimu. 
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Vznik nového multifunkčního hřiště  - v tuto chvíli by občané obce měli být seznámeni se dvěma 
variantami hřiště a měli by hlasovat o podobě, která jim vyhovuje víc 

V tuto chvíli Sokol preferuje variantu dvou hřišť – tzn. zachování zmenšeného škvárového a 
vybudování menšího multifunkčního směrem na zelenou plochu. Před opětovným podáním žádosti o 
dotaci bude se Sokolem a občany dořešena konečná varianta multifunkčního hřiště. 
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O-5: Udržitelný rozvoje obce - zlepšení informovanosti a stavu životního prostředí v obci 

 

Nový rozhlas bude realizován začátkem roku 2018 s tím, že z celkové částky 1,6 mil. Kč byla získána 
dotace 1,2 mil. Kč. Aktuálně čekáme na přidělení radiového kmitočtu, následně proběhne instalace vysílacího 
zařízení na novém obecním úřadě, připojení nových lokalit obce a části Proseč. Zbytek obce bude připojen po 
kabelizaci a instalaci nových sloupů veřejného osvětlení. 
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V roce 2017 jsme se zapojili do akce Ukliďme Česko. Dobrovolníci uklízeli odpadky v lese směrem na Lhotky a 
okolí Ochozského potoka pod Březinou. Zároveň byla provedena údržba ovocné aleje na Vlčenci. 
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Obec v roce 2017 obhájila členství v kategorii D.  

 

 Bohužel díky tomu, že nemáme sběrný dvůr, ale sběrné místo, tak těžko dosáhneme na dotace a odhadovaná 
částka celkové rekonstrukce je 1,2 mil. Kč 

 

 

 

 

 

 

 

Název aktivity Oprava sběrného dvora

Priorita 
Komentář Bude realizováno pouze za spolufinancování dotací

Odhadované náklady (Kč) 1,1 mil. Kč
Možné zdroje financování Dotace, rozpočet obce
Spolupracující aktéři

Odpovědnost za realizaci Zastupitelstvo obce
Koordinace realizace Habáň
Harmonogram 2017-2018

Popis aktivity
Nové oplocení, vjezdová brána, povrch, kontejnery, přístřešek pro 
elektroodpad.
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Získána dotace 250tis. Kč /cca 50% ceny/ na traktor komunální techniky, dále  85% ceny štěpkovače, který byl 
pořízen z dotace na kompostéry. Aktuálně bude pořízen i nový pluh na zimní údržbu. 

 

 

 

 

 

Název aktivity

Koordinace realizace Habáň
Harmonogram 2017-2018

Komentář Bude realizováno pouze za spolufinancování dotací

Možné zdroje financování Dotace, rozpočet obce
Spolupracující aktéři
Priorita 

Odhadované náklady (Kč) 700 tisíc Kču

Nákup nové komunální techniky
Popis aktivity Zakoupení malotraktoru na lesní práce a údržbu v obci
Odpovědnost za realizaci Zastupitelstvo obce
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Po rekonstrukci krajské silnice ve středu obce. 
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 O-2-4 Cykloturismus – propagace – místní cyklostezka  - na to v danou chvíli nejsou peníze, jen 
projekt pro cyklostezku Březina - Ochoz stál 500 tis Kč.  

 

Zatím realizováno pouze v digitální podobě: 
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Kompostery byly získány s dotací 85%, aktuálně obec hledá  místo pro polopodzemní kontejnery, které by 
místům na tříděný odpad daly větší kulturu a díky zapuštění i větší prostor při nižší intenzitě vývozu. Občané se 
ve třídění surovin za poslední tři roky výrazně zlepšili a dokonce jsme předehnali celostátní průměr. 
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Zpracován projekt na vybudování sadu, vzhledem k jiným investicím zatím nerealizováno. Rozvojová plocha. 
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  Název aktivity:                Rodinný audit

 


